
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA 17. REDOVNE SKUPŠTINE 
HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
 

Redovna 17. Skupština HMS-a održana je dana 29.03.2014. godine u zgradi Hrvatskog autokluba (HAK), 
Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 11.00 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik opunomoćenik Ivan Bertović 
2) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Darija Pavlic 
3) MCK 97 – zastupnik predsjednik Miljenko Pernar 
4) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
5) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik predsjednik Miljenko Topol 
6) MKQ SV. IVAN ZELINA – zastupnik opunomoćenik Vladimir Pažić 
7) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
8) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
9) MK OROSLAVJE – zastupnik predsjednik Josip Pavlina 
10) MK BJELOVAR – zastupnik predsjednik Alen Krce 
11) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
12) MK KRIŽEVCI – zastupnik predsjednik Dragutin Srečec 
13) SK PRELOG – zastupnik predsjednica Marija Zvornik 
14) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
15) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
16) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik predsjednik Ivan Mihaljević 
17) MK CLASSIC RACING – zastupnik predsjednik Igor Bošković 
18) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
19) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
20) OTMK KARLOVAC – zastupnik opunomoćenik Damir Tomašić 
21) MK ISTRA POREČ – zastupnik predsjednik Jadranko Dika 
22) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivica Čatoš 
23) MŠD ZABOK – zastupnik predsjednik Dragutin Tisanić 

 
24) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Prisutni predstavnici bez prava glasa: 
 

1) MK KRAPINA – Davor Kralj (predsjednik) – privremena članca (primljena na Skupštini 
29.04.2013. – kušnja 2 godine) 

 
Ostali prisutni: 
 

1) Slavko Tušek, predsjednik HAK-a 
2) Zvonko Šmuk, glavni tajnik HAK-a 
3) Igor Dorić, Centar za vozila Hrvatske (CVH) 
4) Zvonimir Pavlic, zamjenik predsjednika HMS-a 
5) Zdravko Leljak, član UO HMS-a 
6) Pavle Budinščak, član NO HMS-a 



 
7) Vladimir Pavlina, član UO HMS-a 
8) Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a 
9) Renata Suchy, tajnica HMS-a 
10) Goran Platužić, MK D.O.P. 
11) Antun Brajdić, MK TRP Marović 
12) Drago Marović, MZZŠ 
13) Gea Gaži Pavičić, Kreator TV 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar, predsjednik Roman Ivanov 
2) MRT Bedekovčina, Bedekovčina, predsjednik Zoran Vurnek 
3) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb, predsjednik Tomislav Sugj 
4) EMK Buzet, Buzet, predsjednik Marko Prodan 
5) MKK Calderiva, Vodnjan, predsjednik Marino Banković 
6) MCK Carlstadt, Karlovac, predsjednik Slavko Baršić 
7) MCK Cetina, Grab, predsjednik Ante Kundid 
8) MK Gajs Tim, Sesvetski Kraljevec, predsjednik Goran Gajić 
9) MKK KIA Božić, Zagreb, predsjednik Danijel Božić 
10) MK Krašić, Krašić, predsjednik Josip Rajaković 
11) MCK Kvarner, Matulji, predsjednik Saša Matušić 
12) MCK Nova Rača, Nova Rača, predsjednik Ivica Bišćan 
13) Moto sport Osijek, Osijek, predsjednik Marijan Martinušić 
14) MK Pakrac – Lipik, Pakrac, predsjednik Davor Lenče 
15) MCK Petrinja, Petrinja, predsjednik Joso Tićak 
16) EK Rukokaža, Mala Mlaka, predsjednik Darko Barišić 
17) MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica, predsjednik Tihomir Kotarski 

 
Skupštinu je otvorio predsjednik HMS-a Stjepan Peršin, koji je pozdravio sve prisutne i zaželio 
dobrodošlicu. Održana je minuta šutnje za sve koji su nas u prethodnom razdoblju napustili. 
Gosp. Peršin je posebno  pozdravio goste, predsjednika i glavnog tajnika HAK-a gospodu Tušeka i Šmuka 
kao i gosp. Dorića, predstavnika Centra za vozila Hrvatske. Naglasio je da koristi priliku posebno se 
zahvaliti HAK-u, predsjedniku i glavnom tajniku, za izuzetnu suradnju u 2013. godini kao i poželjeti 
dobru suradnju u 2014. godini, a koja se ponajviše realizirala kroz  Odbor za motociklizam. Isto tako 
zahvala za suradnju Centru za vozila Hrvatske, prisutnom gosp. Igoru Doriću. 
Gosp. Peršin je pozvao predsjednika HAK-a gosp. Tušeka i uručio mu priznanje HMS-a. 
Gosp. Tušek se zahvalio i zaželio uspješan rad Skupštine te se ispričao radi daljnjih preuzetih obveza. 
  
Gosp. Peršin je predložio da se usvoji predloženi dnevni red koji glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Imenovanje: 

1.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
1.2. zapisničara 
1.3. ovjerovitelje zapisnika – 2 člana 

2. Izvješće o broju članica Hrvatskog motociklističkog saveza za 2014. godinu 
3. Izvještaj Verifikacijske komisije 
4. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 9. Izvanredne Skupštine od 16.11.2013. godine 
5. Prijem novih članica 
6. Izvještaji: 

6.1. o radu Skupštine i Upravnog odbora (rasprava i usvajanje) 
6.2. o radu Odbora za sport (rasprava i usvajanje) 



 
6.3. o radu Odbora za motociklizam (rasprava i usvajanje) 
6.4. o prihodima i rashodima (rasprava i usvajanje) 
6.5. o radu Nadzornog odbora 
6.6. o radu Suda časti 

7. Prijedlog rada za 2014. godinu: 
7.1. Skupštine i njenih tijela (Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti) - (rasprava i 

usvajanje) 
7.2. Odbora za sport (rasprava i usvajanje) 
7.3. Odbora za motociklizam (rasprava i usvajanje) 
7.4. Plan prihoda i rashoda (rasprava i usvajanje) 

8. Slobodna riječ, ostala pitanja i prijedlozi 
 
Dnevni red je jedoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) 
1.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 

predsjednik, Mladen Čop i Vladimir Pavlina kao članovi komisije. 
1.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
1.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Miro Papec i Igor Bošković. 
 
Ad.2.) 
Gosp. Peršin izvještava da se izvješće o broju članica nalazi u materijalima za Skupštinu. Članica koje su 
na vrijeme platile članarinu ima 38. Upravni odbor je na svojoj zadnjoj sjednici  donio preporuku 
Skupštini HMS-a da se prihvati kao na vrijeme uplaćena članarina i za slijedeća dva kluba MCK TRP 
Marović i MK Oroslavje jer je poštivana valuta plaćanja 01.03. ali je zbog vikenda i različitih banaka 
uplata prošla na izvadku HMS-a tek u ponedjeljak (MCK TRP Marović), odnosno u utorak radi krivo 
upisanog transakcijskog računa (MK Oroslavje).  
2.1. Skupština je jednoglasno prihvatila preporuku Upravnog odbora HMS-a, te se konstatira da 40 članica 
ima pravo glasa na Skupštini HMS-a. 
 
Ad.3.)  
Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 23 zastupnika ili 
opunomoćenika s pravom glasa od 40 članica koje zadovoljavaju uvjete članstva u Skupštini HMS-a. To 
sa glasom predsjednika  ukupno čini  24 glasa, što je natpolovična većina od ukupno 41 s pravom glasa. 
Konstatira se da Skupština ima kvorum te su sve odluke punovažeće. Natpolovična većina je 13 glasova. 
 
Ad.4.)   
Sa 1 suzdražnim glasom i niti jednim glasom protiv prihvaćen je skraćeni zapisnik s 9. izvanredne 
Skupštine održane 16.11.2013. godine. 
 
Ad.5.) 
Upravni odbor je dao na usvajanje dva prijedloga za prijem u HMS i to za MK Gas iz Pule i MK DOP iz 
Lučkog. Nazočni gosp. Platužić je predstavio MK DOP . 
5.1. Skupština je jednoglasno donjela odluku o primanju u privremeno članstvo na rok kušnje od dvije 
godine MK Gas i MK DOP prema čl. 19. Statuta.  
 
Ad.6.) 
Gosp. Peršin je predložio da se najprije daju svi izvještaji po točki 6, pa tek iza toga ide rasprava i 
glasovanje. Takav prijedlog je Skupština jednoglasno prihvatila. 
Predsjednik gosp. Peršin je dao izvješća o radu Skupštine i njenih tijela. Izvješća su u  pisanom obliku 
dana  u materijalima za Skupštinu i sastavni su dio ovog Zapisnika. 



 
Predsjednik Odbora za sport gosp. Papec je dao izvješće o radu Odbora za sport. Izvješće je u pisanom 
obliku dano u materijalima za Skupštinu i sastavni je dio  ovog Zapisnika. 
Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Bošković je dao izvješće o radu Odbora za motociklizam. 
Izvješće je u pisanom obliku dano u materijalima za Skupštinu i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Izvješće o prihodima i rashodima  dali su predsjednik gosp. Peršin i glavni tajnik gosp. Lafter. Izvještaj o 
prihodima i rashodima je u pisanom  obliku dan u materijalima za Skupštinu i sastavi  je dio ovog 
Zapisnika. 
Predsjednik Nadzornog odbora gosp. Srečec je dao izvješće o radu Nadzornog odbora. Izvješće je u 
pisanom obliku dano u materijalima za Skupštinu i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Izvješće o radu Suda časti dao je predsjednik gosp. Peršin. Statutom HMS-a određeno je da se Sud časti 
sastaje po potrebi, a takve nije bilo u 2013. godini, osim konstituiranja. 
 
Po raspravi u kojoj su sudjelovali gosp. Hranić Marinko, gosp. Pernar Miljenko, gosp. Ivan Bertović, 
gosp. Dragutin Srečec, gosp. Zlatko Jaroš, gosp. Alen Krce, gosp. Stjepan Peršin, gosp. Igor Bošković, 
gosp. Stjepko Varga i gosp. Davor Kralj, doneseni su  jednoglasno slijedeće odluke: 
6.1. objaviti na web stranici HMS-a podatke koliko je točno isplaćeno svima za nastupe na europskim i 
svjetskim prvenstvima. 
6.2. Jednoglasno se prihvaćaju svi izvještaji navedeni pod točkom 6. Dnevnog reda. 
 
Ad.7.) 
Gosp. Peršin je iznio prijedlog rada za 2014. godinu za Skupštinu i Upravni odbor. Plan rada je dan u 
pisanom obliku i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Nadzorni odbor radi samostalno i odlučuje prema potrebi o održavanju svojih sjednica, dok Sud časti radi 
kad za to postoje razlozi, a sve prema Statutu HMS-a. 
Predsjednik Odbora za sport gosp. Papec iznio je prijedlog rada za 2014. godinu koji je dan i u pisanom 
obliku i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Bošković iznio je prijedlog rada za 2014. godinu koji je dan i u 
pisanom obliku i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Plan prihoda za 2014. godinu dan je u materijalima za Skupštinu u pisanom obliku. 
Gosp. Peršin je obavijestio nazočne da će ova godina biti podređena proslavi 90. godišnjici HMS-a. 
U daljoj diskusiji sudjelovali su gosp. Zvonimir Pavlic, gosp. Miro Papec, gosp. Igor Bošković, gosp. 
Antun Brajdić, gosp. Antun Karas, gosp. Marinko Hranić i gosp. Stjepko Varga.  
7.1. Uz četriri (4) suzdražana glasa prijedlozi rada kao i plan prihoda i rashoda za 2014. godinu 
suprihvaćeni. 
 
Ad.8.) 
Ispred SK Prelog sve je pozdravila gđe Zvornik te svima predstavila situaciju oko izgradnje novog spidvej 
stadiona u Prelogu, te moli svaku pomoć oko obilježavanja 50. godišnjice spidveja u gradu Prelogu. 
 
Na poziv predsjednika gosp. Peršina ispred Kreator TV-a gđa Gea Gaži Pavičić je obrazložila osnovnu i 
proširenu ponudu za snimanje reportaža s natjecanja, koja je upućena svim organzatorima. 
 
Gosp. Peršin se zahvalio svima s najboljim željama u sportskom i privatnom životu. 
 
Skupština je završila s radom u 13.45 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  
 


